
Verslag seizoen 2022 – 2023 van Bestuur MHC Berkel-Enschot 
 
 
Seizoen 2022 – 2023 is een seizoen geworden waarin trends zich hebben doorgezet 
en nieuwe uitdagingen op ons pad zijn gekomen. Een seizoen dat helaas ook met de 
nodige bezorgdheid afgesloten is. 
 
Het belangrijkste project voorafgaande aan dit seizoen was ongetwijfeld de oprichting 
van de Heeren van Brabant. Met MHC HOCO en MHC Udenhout is er een 
gezamenlijke jongenslijn opgezet die er voor zorgt dat de jongens ieder op hun eigen 
niveau en met voldoende spelers teams konden vormen die de verdere terugval in het 
aantal jongens leden moet voorkomen. 
Nu we het eerste seizoen met de HvB hebben afgesloten bereiken ons vooral 
positieve geluiden en is voor het eerst in jaren het ledenaantal bij de jongens niet 
afgenomen. Nu onze jongens in een geheel eigen tenue aan het schitteren zijn, 
kunnen we met veel trots terug kijken op de realisatie van zeer ambitieuze en 
baanbrekende plannen. Enige minpuntje is het financiële plaatje dat bij de HvB hoort. 
De kosten liggen hoger dan vooraf ingeschat waardoor het een substantiële min op 
onze begroting heeft opgeleverd. 
 
Niet alleen onze HvB heeft meer geld gekost dan begroot, maar ook op andere posten 
bleken de kosten hoger dan begroot. 
In november 2022 moesten we een nieuw energiecontract met fors hogere tarieven 
afsluiten, de kosten vanuit de KNHB en Lisa werden substantieel verhoogd en de 
inkoop van arbeid en materialen steeg explosief. Dit alles levert ons niet alleen een 
negatief resultaat op onze realisatie t.o.v. de begroting voor seizoen 2022 - 2023 maar 
ook een ongekende financiële uitdaging voor seizoen 2023 – 2024. 
 
Deze uitdaging wordt verder versterkt door de terugloop in ons ledenaantal. Daar waar 
we recent nog meer dan 1.100 leden hadden, komen we nu niet aan de 1.000 leden. 
De stijgende kosten en de teruglopende contributieopbrengsten geven ons een 
bijzondere uitdaging. 
 
Ondersteunend aan deze uitdaging kan een stijging in sponsoropbrengsten zijn. Na 
een fors aantal opzeggingen eind seizoen 2021 – 2022, hebben we ca. 20 nieuwe 
sponsoren (tijdelijk) mogen verwelkomen. Het wegvallen van de Rabobank als 
substantiële sponsor wordt gelukkig weer ruimschoots gecompenseerd door Enexis 
die als nieuwe hoofdsponsor toetreedt. Door het aanstellen van een nieuwe 
sponsorcommissie hopen we dat er meer sponsoren gevonden worden die ons 
financieel kunnen ondersteunen. 
Wat hierbij niet helpt zijn de teamsponsoren die de sponsorafspraken van MHCBE niet 
nakomen. Sponsor zijn van een team betekent ook een sponsorovereenkomst met de 
club aangaan. In seizoen 2023 – 2024 gaan we noodgedwongen hierop handhaven 
maar hopen nog steeds dat de sponsoren zich uit eigen beweging melden bij onze 
sponsorcommissie om een sponsorovereenkomst te sluiten. 
 
Een andere mogelijkheid om onze inkomsten te verhogen is een huurder vinden voor 
ons clubhuis die er gebruik van maakt op de momenten dat we er zelf niet of 
nauwelijks zijn. Afgelopen seizoen hebben we met twee geïnteresseerden hierover 
gesprekken gevoerd. Deze gesprekken krijgen hopelijk nog een vervolg. 



 
Gedurende het seizoen hebben we meerdere malen gecommuniceerd dat we een 
tekort hebben aan vrijwilligers. Daarnaast hebben we een vrijwilligerscommissie die 
tracht vrijwilligers te werven. De resultaten hiervan zijn te beperkt. Het zijn vooral de 
vrijwilligers die al taken binnen de club vervullen die zich aanmelden voor extra 
vrijwilligers werk. Hierdoor ontstaat een ongezonde situatie waarvoor we, als er niets 
verandert, in de toekomst een keer een forse prijs gaan betalen. Als onze vrijwilligers 
bij het onderhoud van ons sportpark en bij de financiële administratie stoppen, zullen 
we deze arbeid noodgedwongen moeten inkopen en dat gaat ons ruim € 70.000,- 
kosten. Voor de duidelijkheid, dit alleen al betekent € 70,- contributie verhoging. 
Dit zijn maar twee van de vele vrijwilligersposten. 
 
Wat zeker niet helpt bij het vinden van vrijwilligers is het consumentengedrag dat 
sommige leden vertonen. Zij denken dat als ze contributie betalen ze alles mogen 
zeggen en/of mailen. De verwijten of acties gaan soms dusdanig ver dat vrijwilligers er 
helemaal klaar mee zijn en hun taken neerleggen. Recent stond iemand bij een van 
onze vrijwilligers voor de deur om verhaal te halen. Als er een app of mail gestuurd 
wordt denkt men dat deze gelijk gelezen wordt en direct omgezet in actie. Bedenk dat 
het hier om vrijwilligers gaat die zonder enige vergoeding zich inzetten voor onze club 
zodat wij kunnen genieten van de hockey en alles wat daar omheen gebeurt. Bij deze 
doe ik de oproep aan een ieder die van mening is dat het niet goed gaat om zich aan 
te melden als vrijwilliger zodat je zelf actief gaat bijdragen om het beter te gaan doen. 
 
Gezien de problematiek en de vragen die het bestuur heeft om de juiste keuzes voor 
de toekomst te kunnen maken hebben we een Bijzondere Algemene Leden 
Vergadering (BALV) georganiseerd. Voorafgaande hieraan hebben we middels een 
enquête bij 9 teams informatie ingewonnen. Thema’s zoals investeringen, 
mogelijkheden om te bezuinigen, onze bierprijs, omgang met materialen, enz, enz, zijn 
deze BALV besproken. De uitkomsten hiervan gaan meegenomen worden in 
toekomstige besluitvorming. 
 
Ten slotte hebben we nog een uitdaging met betrekking tot de zaalcapaciteit voor het 
zaalhockey seizoen. Onze teams kunnen voor trainingen en wedstrijden nauwelijks 
meer terecht in Berkel-Enschot of Udenhout maar ook in Tilburg is de capaciteit 
beperkt. Er is daarom besloten om te onderzoeken of het haalbaar is om een blaashal 
aan te schaffen zodat we voldoende zaalcapaciteit hebben en onze reisbewegingen 
fors kunnen reduceren. De haalbaarheidsstudie neemt minimaal 6 maanden in beslag 
waardoor we het komende winter zeker nog met de beperkte capaciteit moeten doen. 
 
Het bestuur heeft geconstateerd dat we de afgelopen jaren (noodgedwongen) steeds 
meer operationeel zijn geworden en minder strategisch hebben gefunctioneerd. 
De huidige situatie laat de noodzaak zien om daar verandering in te brengen. Het 
bestuur moet strategisch besturen en de verschillende commissies gaan met de 
keuzes die hier uit voortkomen operationeel aan de slag. 
Dit vraagt ook om een wijziging in de samenstelling van het bestuur waarbij we als 
uitgangspunt hanteren dat bestuursleden alleen bij hoge uitzondering en tijdelijk een 
voorzittersrol in een commissie mogen vervullen. Oriënterende gesprekken hebben 
hiervoor plaatsgevonden en tijdens de ALV gaan we de bestuurswijzigingen ter 
goedkeuring voorstellen. 
 



Natuurlijk weer een woord van dank voor al onze vrijwilligers. Ook dit seizoen hebben 
zij er belangeloos voor gezorgd dat alles zo goed als mogelijk georganiseerd was. 
Vrijwilligers zijn de ruggengraat van een vereniging. We beseffen het niet altijd, zeker 
als alles soepel verloopt maar zonder hen hebben wij geen bestaansrecht. Dit kan niet 
genoeg gezegd worden 
 
Het jaarlijks overleg met de Stichting Heuneind staat een week voor de ALV gepland 
maar we hebben ook al telefonisch overleg gepleegd. Met de wetenschap dat het 
ledenaantal fors verminderd is kunnen we de benodigde en overeengekomen 
financiële bijdrage voor het onderhoud van ons sportcomplex niet opbrengen zonder 
een zeer forse contributieverhoging.  
Daarom is in goed overleg met Stichting Heuneind besloten om de financiële bijdrage 
voor seizoen 2023 – 2024 niet te verhogen.  Het belang van stichting Heuneind voor 
MHCBE zit hem niet alleen in het onderhoud van ons prachtige complex, maar ook in 
de financiële ondersteuning in een periode waarin het even tegen zit. 
Uiteraard moeten we er voor zorgen dat deze financiële ondersteuning tot een 
minimum beperkt blijft. Wij danken het bestuur van Stichting Heuneind in het 
meedenken en het besluit om MHCBE seizoen 2023 – 2024 financieel te 
ondersteunen. 
 
De commissies hebben veel werk gemaakt van hun jaarverslagen. Wij wensen jullie 
veel plezier met het lezen van die verslagen. 
 
Het bestuur heeft zich opnieuw met tomeloze inzet en meer uren dan ooit maar met 
evenveel plezier ingezet voor onze vereniging. Hier wil ik hen allen persoonlijk voor 
bedanken. In het bijzonder de bestuursleden die het stokje gaan overdragen aan de 
nieuwe bestuursleden. Het was een waar genoegen om met jullie samen te mogen 
werken en het doet mij deugt dat jullie als voorzitters van verschillende commissies 
zeer actief blijven voor onze vereniging. 
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